
                                                     P R O T O K Ó Ł  Nr V/2007
                         Z  S E S J I  RADY MIEJSKIEJ w K O Z I E N I C A C H
              odbytej w dniu 22 lutego  2007r w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego 
                                                            w Kozienicach             

         Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda o godzinie 11-tej otworzył  
S e s j ę Rady Miejskiej w Kozienicach i po powitaniu Radnych, Burmistrza, Z-cę 
Burmistrza, Skarbnika, Sekretarza Gminy, Dyrektorów Wydz. Urzędu Miejskiego,  
zaproszonych Gości oraz wszystkich obecnych na sali obrad, oświadczył iż zgodnie z listą  
obecności aktualnie uczestniczy 20  osób, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 
21 Radnych, stanowi qworum do podejmowania uchwał, decyzji.

  Lista obecności Radnych  stanowi integralną część niniejszego protokołu.

   Przed realizacją porządku obrad Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka wręczył  
Brązowy Medal  „GLORIA ARTIS ” przyznany przez Ministra Kultury za pracę w 
działalności Kultury  na rzecz rozwoju i promocji miasta Kozienice  Prezesowi  
Stowarzyszenia Twórców Ludowych -  Panu Stanisławowi Grudniowi. Przekazano również  
gratulacje oraz kwiaty. 
 
    Po czym Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Pani Grażyna Ziółek zaproponowała 
uczczenie minutą ciszy, w związku z  wydarzeniami,  tragicznie zmarłych, młodych ludzi
 w wypadkach samochodowych  jakie miały miejsce w ostatnim czasie.
Ta tragedia wstrząsnęła całym miastem.
Propozycja została przyjęta. Radni uczcili minutą ciszy zmarłych tragicznie młodych ludzi.
  
  Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda  zaproponował zmiany do 
porządku Sesji polegające na :
- wprowadzeniu projektu uchwały dotyczącej rozpatrzenia skargi na bezczynność 
Burmistrza Gminy Kozienice ( jako punkt 7 )
Powyższa propozycja została przyjęta w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych bez 
uwag – jednogłośnie.
Ponadto  Przewodniczący Rady Miejskiej  poinformował,  że o godz. 13.00 zaproszono 
jubilatów celem nadania Medali za długoletnie pożycie małżeńskie przyznane przez  
Prezydenta RP.
Po tej uroczystości zabierze głos zaproszony na Sesję Radny Sejmiku Województwa 
Mazowieckiego Pan Czesław Czechyra.
Ponadto Przewodniczący Rady Pan Mariusz Prawda  zaproponował przesunięcie na 
kolejną Sesję  projektu uchwały w sprawie wyboru Rady Społecznej Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej „Przychodnie Kozienickie”.
Propozycja została przyjęta w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych przy 1 głosie  
wstrzymującym się.
W dalszej części obrad Pan Andrzej Wołos -  Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i  
Rozwoju Gospodarczego, w imieniu  Komisji zgłosił propozycję zdjęcia i przeniesienie na 
kolejną sesję projektu uchwały w sprawie zasad wynagrodzenia nauczycieli, ustalenia 
regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom 
dodatków : motywacyjnego, za wysługę lat, funkcyjnego, za warunki pracy oraz niektórych 
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innych składników wynagrodzenia, zasady wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe  
oraz godziny doraźnych zastępstw, a także wysokości oraz szczegółowe zasady przyznawania 
i wypłacania dodatku mieszkaniowego. 
Powyższą propozycję uzasadnił : brakiem  informacji na temat konsekwencji w budżecie 
gminy,  jakie mogą  przynieść  zaproponowane zmiany wynagrodzenia dla nauczycieli.
Dodał, iż nie ukazało się do momentu procesu legislacji w gminie Rozporządzenie Ministra  
Edukacji w sprawie minimalnych stawek wynagrodzenia dla nauczycieli, nie było również 
wiadomo w jakiej wysokości będzie określona subwencja na te zadania na 2007 rok.  
Ponadto jakie skutki finansowe przyniósłby wzrost dodatku motywacyjnego 
zaproponowanego  przez Burmistrza o 1%. Komisja nie była przeciwna zmianie stawek, 
tylko trybem wprowadzenia. Na posiedzeniu Komisji jednogłośnie zdecydowano, aby w/w 
projekt uchwały zdjąć z porządku obrad tej sesji ze względu na wiele niejasności i  
przesunąć ją do uchwalenia na kolejną sesję.
Zwrócił  również uwagę, że Rada Miejska ma dwa miesiące od ogłoszenia ustawy 
budżetowej podjęcie stosownej uchwały w/w kwestii.
Burmistrz Gminy poinformował, że nadal nie znamy  wskaźników,  które by określały jakie  
będą środki na pokrycie wynagrodzeń dla nauczycieli.
Symulację zrobiono przy kilku wskaźnikach procentowych.
Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji RM Pan Mirosław 
Markiewicz  podzielił pogląd Burmistrza, zwrócił uwagę, że regulamin określający 
wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków jest tylko 
narzędziem. 
Radny Pan Włodzimierz Kowalski dodał, iż  na dzień dzisiejszy doszły inne materiały,  
zmieniła się sytuacja od ostatniego posiedzenia.
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda zgłoszony wniosek Przewodniczącego 
Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego Pana Andrzeja Wołosa,  dotyczący 
zdjęcia z porządku dzisiejszej sesji i przeniesienie na kolejną sesję projektu uchwały
w sprawie zasad wynagrodzenia nauczycieli, ustalenia regulaminu określającego wysokość 
oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków : motywacyjnego, za 
wysługę lat, funkcyjnego, za warunki pracy oraz niektórych innych składników 
wynagrodzenia, zasady wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe oraz godziny 
doraźnych zastępstw, a także wysokości oraz szczegółowe zasady przyznawania i wypłacania 
dodatku mieszkaniowego – poddał pod głosowanie jawne.
Za zgłoszonym wnioskiem głosowało 8 Radnych, 
Głosów przeciwnych – 7,
Głosów wstrzymujących się – 3.
W czasie głosowania obecnych było 20 Radnych
2 Radnych będących na sali obrad nie brało udziału w głosowaniu.
Projekt uchwały został przesunięty na następną sesję. 

     Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej  Pan Mariusz Prawda  przypomniał,  że  
porządek dzisiejszej Sesji, po zmianach z uwzględnieniem przyjętych poprawek  przedstawia 
się następująco:

1. Otwarcie obrad.
2. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej  sesji.
3. Interpelacje i  zapytania radnych. 
4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

- wprowadzenia zmian w budżecie Gminy na 2007r.,
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- zatwierdzenia planów pracy: Sesji, Komisji Rewizyjnej i Komisji stałych Rady 
Miejskiej w Kozienicach na rok 2007,

- poboru opłaty skarbowej w drodze inkasa,
- uchylająca uchwałę w sprawie udziału zainteresowanych mieszkańców

              terenu Gminy Kozienice w kosztach budowy infrastruktury technicznej,
- przyznania Burmistrzowi dodatkowego wynagrodzenia rocznego,
- sprzedaży w drodze bezprzetargowej nieruchomości Gminy,
- wyboru Komisji Inwentaryzacyjnej mienia komunalnego

          -   uchwalenie miejscowych planów zagospodarowania Warszawska I,
              Warszawska II, Wola Chodkowska, 
     5.   Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.

6. Wolne wnioski i informacje.
7. Rozpatrzenie skargi na bezczynność Burmistrza Gminy Kozienice.

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda zwrócił się z pytaniem, czy ktoś z  
Radnych chciałby wystąpić jeszcze  z wnioskiem o dokonanie zmian w wyżej wymienionym 
porządku obrad?

Radni nie zgłosili żadnych zmian, bądź innych propozycji. 

  Za proponowanym  porządkiem  Sesji j.w., w głosowaniu jawnym   głosowało
– 13 Radnych,
Głosów przeciwnych – 1,
Głosów wstrzymujących się – 5.
Obecnych na sali obrad – 20 Radnych ,
Jeden radny obecny na sali obrad nie brał udziału w głosowaniu.  

Ad. 2.
  Punkt 2 - to przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej Sesji.

Protokoł  Nr IV/2006 z dnia  28 grudnia  2006  został przyjęty bez zastrzeżeń.

Ad. 2.
    W punkcie interpelacje i zapytania radnych, głos zabrali:

 Radna Pani Grażyna Ziółek zapytała :
Czyją własnością jest pas drogowy ulicy  M.C. Skłodowskiej, czy pas tej drogi sięga też 
chodnika – chodzi o brak  odśnieżania ? Radna prosi o wyjaśnienie tej kwestii.

- Czy zostanie poprawione wejście na teren targowiska – jeśli tak to kiedy, jeśli nie to 
dlaczego? ( góry , doliny).

Ponadto Radna interpelowała w sprawie utrudnienia widoczności przy wjeździe z parkingu 
przy hali sportowej.

Radny Pan Krzysztof Pawlik  sygnalizował potrzebę podjęcia stosownych działań w celu 
zamontowania ławek na przystankach zlokalizowanych przy ulicy Głowaczowskiej i  
Wójcików.   
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Interpelował w sprawie zapadliska w chodniku przy Liceum Ogólnokształcącym na ulicy  
Warszawskiej.
Zwrócił uwagę:
-  na zakłócenia mieszkańcom, jakie ma miejsce na ulicy Brzozowej na placu zabawowym – 
piłka często uderza w sąsiadujące nieruchomości.

- na brak toalet przy dworcu PKS przy ulicy Kochanowskiego.

Radny Pan Stanisław Kuźnar  sygnalizował problem:
-  dot. braku oznakowania dróg krajowych w kierunku na Radom
- dot. podjęcia działań w celu wybudowania zatoki lub parkingu przy PSP Nr 1 od strony 
ulicy Armii Ludowej ( ewentualnie ulica jednokierunkowa, chodzi o bezpieczeństwo w tym 
rejonie ).
Mając na uwadze również bezpieczeństwo w rejonie boiska PSP Nr 1 -  proponuje budowę 
piłkochwytów, bądź niezbędnych innych zabezpieczeń.

Radny Pan Henryk Jaworski zgłosił zapytanie natury organizacyjnej :
- Jaki był powód zmiany godziny obrad dzisiejszej Sesji?

Radny Pan Edward Pułkowski ciekawy był – kiedy poznamy nazwisko nowego Z-cy 
Burmistrza Gminy d/ s  technicznych?
  
Radny Pan Andrzej Gogacz zapytał:
– czy posiadamy tereny na działalność handlowo-usługową – produkcyjną powyżej
 1000m2 ?
- Co jest z Klubem M-G MZKS,  co jest z długiem tego Klubu, czy Gmina będzie obciążona 
tym  długiem? 

Interweniował  w kwestii  podjęcia stosownych działań, aby stworzyć odpowiednie warunki  
sanitarne  tj.  bieżąca woda, możliwość korzystania  z toalety   dla osób  sprzedających w 
miejscu handlowym przy „STOKROTCE”.  Dodał, iż należy dopilnować, aby teren ten na 
bieżąco był sprzątany.

Interpelował również w sprawie naprawy zdewastowanych łańcuchów na ulicy Nowy Świat.
  
  Ad. 3. 
     Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka przedstawił następujące projekty uchwał :

- w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie na 2007 rok

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty  
przy dziewięciu głosach wstrzymujących się.
Uchwała Nr V/ 40/2007 w załączeniu do protokołu.

- w sprawie ustanowienia zabezpieczenia pożyczek zaciągniętych w Wojewódzkim 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty  
przy dziewięciu głosach wstrzymujących się.
Uchwała Nr V/41/2007 w załączeniu do protokołu. 
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- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2007r.
 Projekt uchwały  został przyjęty w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych  bez uwag 
przy pięciu głosach wstrzymujących się.
Uchwała Nr V/42/2007 w załączeniu do protokołu.

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy na 2007r.
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty  
bez uwag – jednogłośnie.
Uchwała Nr V/43/2007 w załączeniu do protokołu.

       - w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy na 2007 rok 
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty  
przy jednym  głosie  przeciwnym  oraz pięciu głosach  wstrzymujących się.
Uchwała Nr V/44/2007 w załączeniu do protokołu. 
  
      Treść projektu uchwały - w sprawie zatwierdzenia planu pracy: Sesji, Komisji  
Rewizyjnej oraz Komisji stałych Rady Miejskiej w Kozienicach na rok 2007 zaprezentował  
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda.

Po czym Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Pan 
Mirosław Markiewicz zgłosił  autopoprawkę, aby w planie pracy Komisji z I kwartału 
2007r. przenieść punkt dot.  „ Funkcjonowanie gminnej oświaty i kierunki działania na lata 
2007-2010” na II kwartał 2007 jako punkt 7.
Powyższa poprawka została przyjęta, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych bez  
uwag – jednogłośnie.

W związku ze zgłoszoną poprawką przedmówcy Przewodniczący Rady Miejskiej Pan 
Mariusz Prawda również przesunął w planie pracy Sesji Rady Miejskiej na rok 2007 -  
punkt o treści j.w. do II kwartału 2007 jako punkt 10.
Poprawka została przyjęta w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych bez uwag –  
jednogłośnie.
 
Zgłoszony projekt uchwały j.w. z uwzględnieniem przyjętych poprawek został przyjęty, w 
głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych  bez uwag – jednogłośnie.
Uchwała Nr V/45/2007 w załączeniu do protokołu.

- w sprawie zarządzenia na terenie Gminy Kozienice poboru opłaty skarbowej w 
drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia 
za inkaso

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty  
przy czterech głosach wstrzymujących się.
Uchwała Nr V/46/2007 w załączeniu do protokołu.

- uchylająca uchwałę w sprawie udziału zainteresowanych mieszkańców terenu 
Gminy Kozienice w kosztach budowy infrastruktury technicznej 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty  
przy pięciu głosach wstrzymujących się.
Uchwała Nr V/47/2007 w załączeniu do protokołu.
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- Treść projektu uchwały -  w sprawie przyznania Burmistrzowi Gminy Kozienice 
dodatkowego wynagrodzenia rocznego przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej  
Pan Mariusz Prawda.

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty  
bez uwag – jednogłośnie.
Uchwała Nr V/48/2007 w załączeniu do protokołu.

- w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w drodze bezprzetargowej nieruchomość 
stanowiącą własność Gminy Kozienice

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty  
bez uwag – jednogłośnie.
Uchwała Nr V/49/2007 w załączeniu do protokołu.

- w sprawie powołania komisji inwentaryzacyjnej

W imieniu Komisji Gospodarki Przestrzennej, Budownictwa, Komunikacji i Bezpieczeństwa 
Publicznego Pan Kużnar Stanisław zgłosił  propozycję 2   Radnych ( kandydatów do 
Komisji Inwentaryzacyjnej) tj. :
1/ Radny Pan Flakiewicz  Sławomir,
2/ Radny Pan Ptaszek Mariusz

Radni wyrazili zgodę na pracę w Komisji Inwentaryzacyjnej mienia komunalnego.

Z ramienia Urzędu – Komisję reprezentować będzie 2 pracowników: 
1/ Pani Teresa Starzyńska,
2/ Pani Danuta Pułka
  
Zgłoszony projekt uchwały j.w, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został  
przyjęty przy dwóch głosach wstrzymujących się.
Uchwała Nr V/50/2007 w załączeniu do protokołu.

- w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla  
terenu przy ul. Warszawskiej w Kozienicach – „ Warszawska I”

Przed głosowaniem projektu uchwały j. w. zgłoszono poprawkę, aby w  § 17 wykreślić
 punkt 1 ( pozostaje tylko 1 punkt , było 2 – błąd techniczny) .
Propozycja została przyjęta, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych bez uwag – 
jednogłośnie. 
   
Następnie przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały j.w. z uwzględnieniem 
przyjętej poprawki. 
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty  
bez uwag – jednogłośnie.
Uchwała Nr V/51/2007 w załączeniu do protokołu.

W tym momencie Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda ogłosił 15-to 
minutową przerwę.
W przerwie odbyła się mała uroczystość – 5 par z Kozienic otrzymało Medale „ Za 
długoletnie Pożycie Małżeńskie ” przyznane przez Prezydenta RP:

1/ Krakowiak Stanisław i Aleksandra
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2/ Flak Władysław i Ludwika
3/ Grześków Stanisław i Marianna
4/ Kurek Tadeusz i Małgorzata
5/ Bochnia Józef Jerzy i Halina Wanda

Wszystkie pięć par obchodziły złote gody, czyli 50 rocznicę ślubu, były gratulacje, kwiaty.
Następnie Jubilaci wraz z Rodzinami oraz Radnymi RM przeszli do Urzędu Stanu 
Cywilnego na lampkę szampana.
 
Po przerwie przystąpiono do realizacji porządku obrad.

     Zanim kolejny projekt uchwały, Przewodniczący Rady Miejskiej udzielił głosu Radnemu 
Sejmiku Województwa Mazowieckiego Panu Czesławowi Czechyrze.
Radny Sejmiku podziękował w pierwszej kolejności za zaproszenie na Sesję Rady Miejskiej.
Poinformował iż : dzięki konsolidacji mieszkańców Gminy Kozienice oraz Powiatu 
Kozienickiego został naszym reprezentantem w Sejmiku , ma wielki zaszczyt reprezentować 
nas w Warszawie, gdzie zapadają wszystkie bardzo ważne decyzje. Jest lekarzem, pozostaje  
lekarzem, będzie spełniał obowiązki lekarza. 
Jest członkiem 3 komisji:     
1/ Zdrowia i Kultury Fizycznej,
2/ Edukacji i Szkolnictwa Wyższego,
3/ Rolnictwa i Rozwoju Wsi.
    Ma nadzieję, że będzie dobra współpraca z Urzędem Miejskim, Radnymi Rady Miejskiej  
oraz z Gminami Powiatu Kozienickiego, aby realizować taką politykę rozwoju, aby 
przynosiła korzyści poszczególnym ludziom ku im zadowoleniu.
Sejmik jest organem, który liczy – 51 Radnych. Dysponuje bardzo dużym budżetem.
Radnemu leży na sercu rozwój wsi. Na ten cel przeznaczono 120 mln zł z możliwością 
zwiększenia. Będą to pieniądze przeznaczone  na infrastrukturę tj. drogi, woda i  
kanalizację. Wspominając o budżecie Sejmiku, który w dużej części jest inwestycyjny,  
budżet Sejmiku był przygotowany przez poprzednią Radę, gdzie niewiele można było 
zmienić, były niewielkie przesunięcia, korekty.
Zwrócił uwagę, że pierwszym punktem, jasnym i cieszącą Jego osobę  jest to, że do 
programu inwestycyjnego, na najbliższe 4, 5 lat wyszła droga przebudowy z Warszawy przez 
Górę Kalwarię, Piaseczno oraz z Góry Kalwarii przez Konstancin.  Dodał,  iż należy dążyć 
do tego aby poprawić stan istniejącej drogi łączącej Kozienice z Warszawą. Liczy na to, że  
przez te 4 lata dużo będzie można zrobić.
Budżet jest uchwalony, odbywają się posiedzenia Komisji.
Dla Radnego stan dróg  jest  bardzo ważny. Jest duża szansa, że w tym roku, dzięki  
przygotowaniu dobrego wniosku złożonego do Urzędu Marszałkowskiego będzie możliwa 
pełna dotacja z przeznaczeniem na budowę dróg dojazdowych do gruntów rolnych.

        Po czym głos zabrał Radny Pan Edward Pułkowski, który zapaytał   – czy się uda 
zrealizować w ciągu tej kadencji  poszerzenie drogi Kozienice –  Ryczywół? 
Mieszkańcy  bez rezultatu ubiegają się o poszerzenie tej drogi od 1999 roku, były obietnice 
realizacji tego zadnia, które nie zostały dotrzymywane  w związku z częstymi zmianami 
kadrowymi Wojewody.
Mieszkańcy ulicy Zdziczów i Osiedla Polesie są w ciągłym niebezpieczeństwie, w 
bezpośrednim sąsiedztwie jezdni.

7



 W odpowiedzi na powyższe Radny Sejmiku Pan Czesław Czechyra  nie chciał obiecywać, że  
w ciągu 4, 5 lat będzie przebudowa całej drogi między Warszawą a Kozienicami. Radny 
dodał,  iż temat ten będzie jako pierwszy do załatwienia w ciągu najbliższych kilku lat, aby 
jeździć drogą  przyzwoitą. Ubolewał również nad tym, że zmieniają się władze ( obiecują a 
nie wykonują ). Radny w tym przypadku widzi realne nadzieje, że ta droga nie od razu, ale  
w pewnych etapach zostanie przebudowana. Radny Sejmiku ma taki plan, by w najbliższych 
kilku tygodniach spotkać się z osobą, która jest odpowiedzialna za infrastrukturę 
Mazowieckiego Urzędu Marszałkowskiego, przedstawicielami  GDDKiA , Burmistrzem 
Gminy Kozienice oraz Starostą Powiatu Kozienickiego, żeby wspólnie ocenić możliwości i  
zaplanować etapy remontu tej drogi. 

   Następnie głos zabrał Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka, który nie krył radości z  
faktu, że Sejmik Województwa Mazowieckiego dostrzegł potrzebę realizacji remontu  drogi  
o której mowa j.w. Droga Kozienice w kierunku Warszawy jest w stanie fatalnym.
Burmistrz zapewnił współpracę, aby była skuteczniejsza w kierunku poprawy. 
O drodze krajowej nr 79 - Burmistrz poinformuje w wolnych wnioskach.
Reasumując Burmistrz podziękował za deklaracje, Radnemu  Sejmiku Województwa 
Mazowieckiego.                       
    
Po czym przedstawiono kolejny projekt uchwały.
  

- w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla  
terenu przy ul. Warszawskiej w Kozienicach – „ Warszawska II”

 
Radny Pan Andrzej Gogacz zgłosił wniosek formalny aby w § 12  wykreślić pkt. 1 tj.
„ Zakaz podziału nieruchomości”

Propozycję swoją  uzasadniał:
Dobrze się stało, że po tylu latach prowizorki powstaje plan na tym terenie.
Radny uważa, że  pozostawienie tego punktu w takim brzmieniu spowoduje to, że może 
zgłosić się 1 deweloper czy inny inwestor, który wybuduje obiekt, ewentualnie wybuduje 
lokale zgodnie z tym planem pod najem lub dzierżawę.
Wykreślenie tego punktu spowoduje, że lokalni dzierżawcy będący na tym terenie 
jeżeli byliby zainteresowani, to będą mogli się zrzeszyć , wykreślenie tego punktu spowoduje 
w jakiś częściach pozostawienie dalszą pracę nad planem w gestii Burmistrza  i podległym 
Jego służbą.   

   Radny Pan Mirosław Markiewicz poparł przedmówcę. Zdaniem Radnego tam są stałe  
pawilony, nie wykreślenie tego punktu spowoduje wejście w spór z dzierżawcami. Tam jest  
teren uzbrojony, w dobrym położeniu, działalność prowadzi kilkanaście osób.
    
Radny Pan Stanisław Kuźnar  zapytał na jaką pomoc ze strony Gminy  mogą liczyć te osoby 
które prowadzą działalność handlowo-usługową na tym terenie, który jest przeznaczony do 
zagospodarowania?  Osoby te  wniosły  duży, trwały wkład. Szukamy miejsc pracy, ludzie  
ponieśli jakieś tam koszty w budowie tych pawilonów, niektóre są trwałe budowle. Osoby te  
są zaniepokojone co dalej, jaki los ich czeka.   
Zapytał - czy w tej sprawie są jakieś plany, czy te osoby mogą ubiegać się o wykup gruntu?
Zdaniem Radnego zamykamy im drogę, te osoby mogą pójść na „bruk”
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W odpowiedzi na powyższe Burmistrz poinformował,  iż Rada ustala zasady 
gospodarowania mieniem gminnym a nie Burmistrz. To Rada określa zasady  pomocy dla  
tych co inwestują.
Gmina swego czasu dała możliwość skorzystania z tego terenu. Wydzierżawiono na 
stawkach preferencyjnych ten bardzo dobrze położony teren.  
Burmistrz nadal balansuje na granicy prawa, dalej prowizorycznie przedłużane są   umowy 
dzierżawy. To jest wola Rady. Jeżeli Rada zdecyduje, żeby ten teren oddać właścicielom, to  
będzie on oddany. Trzeba to zrobić zgodnie z prawem. Jeżeli Rada stwierdzi, że mieniem 
Gminy trzeba gospodarnie zarządzać w trosce o budżet gminy, to trzeba ten teren godziwie 
sprzedać, ponieważ teren ten położony jest w dobrym miejscu.    
   Rada zadecyduje komu przekazać teren, zasady te są daleko poza kompetencjami  
Burmistrza.  
Nawiązał również do wniosku zgłoszonego j.w., gdzie Radny proponuje wykreślenie pkt-u 1.
Właścicielem tego terenu jest Gmina. Ten „Zakaz podziału nieruchomości ” nie wyklucza 
tego, żeby dotychczasowi najemcy zorganizowali się jeszcze bardziej, wręcz ten zapis  
podziału mobilizuje ich do tego i zachęca żeby zrobić  wspólną inwestycję.
Jeśli skreślimy ten punkt, to będzie to sprzeczne z innymi punktami i wyraźnie mówi się o 
jakiejś ciągłości i spójności. Ten zakaz podziału wynika z innych punktów. Ten zapis  
zachęca dotychczasowych  właścicieli  do wspólnej inicjatywy. Jeśli dopuścimy podział, to  
trzeba zadać sobie pytanie -  w jakiej skali normatywności?
Burmistrz proponował, aby przy głosowaniu tego wniosku Radni wzięli  pod uwagę ten 
Jego apel, aby później nie było znowu kłopotów  
    
  Mając na uwadze powyższe Przewodniczący Rady Miejskiej zgłoszony wniosek formalny
 Radnego Pana Andrzeja Gogacza poddał pod głosowanie.
  Radny Pan Andrzej Wołos zauważył, że  ta poprawka dotyczy również I planu jaki II  
planu.

Za przyjęciem poprawki głosowało 10 Radnych,
Głosów przeciwnych – 7,
Głosów wstrzymujących się – 3
Powyższy wniosek uzyskał akceptację.
Następnie przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały j.w. z uwzględnieniem 
przyjętego wniosku.    
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty  
przy trzech głosach wstrzymujących się.
Uchwała Nr V/52/2007 w załączeniu do protokołu.

- w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla  
terenu położonego w miejscowości Wola Chodkowska 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty  
bez uwag – jednogłośnie.
Uchwała Nr V/53/2007 w załączeniu do protokołu.

Ad. 5.
  W kolejnym punkcie Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka udzielił odpowiedzi na 
interpelacje i zapytania radnych.

9



Dot. odśnieżania chodnika przy ulicy M.C. Skłodowskiej – chodniki w ciągu ulicy M.C. 
Skłodowskiej są w pasie drogi gminnej. Chodniki są odśnieżane mechanicznie.
W przypadku chodnika z jednej strony przy ulicy Skłodowskiej KGK nie dysponuje  
stosownym sprzętem do tego celu.
Burmistrz Gminy zobowiązał Dyrektora KGK o podjęcie działań, mając na uwadze 
poprawienie sytuacji o nasze możliwości sprzętowe i kadrowe na chodniku ul. M.C.  
Skłodowskiej jak również  na ulicy  Lubelskiej,  jedną i drugą stronę chodnika. Prosił  
Dyrektora KGK o większą skuteczność w tej kwestii.

Dot. poprawy wejścia na teren targowiska – KGK po okresie zimowym przystąpi do 
realizacji zadania, w miarę posiadanych środków.

Dot. utrudnienia widoczności przy wjeździe z parkingu przy hali sportowej – interpelacja 
zostanie potraktowana jako wniosek do realizacji.

Dot. zamontowania ławek na przystankach w ul. Głowaczowskiej i Wójcików – zostało 
skierowane stosowne zlecenie do wykonawcy. Planowany termin realizacji jest miesiąc 
marzec br. 
 Wiata przy ul. Wójcików nie jest przystankiem komunikacji publicznej.  Została 
zamontowana przez Elektrownię Kozienice dla potrzeb pracowników Elektrowni. 

Dot. zapadliska w chodniku przy Liceum Ogólnokształcącym na ulicy Warszawskiej –  
Wniosek zostanie przekazany zarządcy drogi tj. GDDKiA.
Burmistrz Gminy zobowiązał Dyrektora Wydziału Rozwoju Gospodarczego o większe  
reakcje Wydziału, niezależnie od tego, należy przynaglić odpowiedź od zarządcy drogi.  

Dot. placu zabaw na ulicy Brzozowej ( chodzi o osiatkowanie tego boiska tam, gdzie jest  
jeden kosz) – zadanie to wymaga nakładów finansowych.
Mieszkańcy tego terenu winni wystąpić pisemnie z wnioskiem do Burmistrza.
Sprawdzimy możliwości finansowe w celu zabezpieczenia i postawienia płotu. 

W uzupełnieniu zabrał głos Radny a zarazem Przewodniczący Komitetu Osiedlowego Nr 2  
Pan Edward Pułkowski, który poinformował, że plac powstał dzięki dużym staraniom i  
inicjatywie mieszkańców oraz Komitetu Osiedlowego Nr 2   w roku 2000.   Z tego placu 
korzysta młodzież z Osiedla Energetyki, Zdziczów i Polesie. Systematycznie co roku kupuje  
1 urządzenie zabawowe. Zdaniem Przewodniczącego KO plac zabaw niektórym w tym 
miejscu przeszkadza.

Burmistrz Gminy dodał, że można to zrobić jeszcze lepiej, efektywniej, estetycznie, ale  
wszystko chodzi o pieniądze. 

Dot. oznakowania dróg krajowych w kierunku Radomia ( przeciętny kierowca błądzi
 po mieście ) – sprawa była przekazywana do zarządcy dróg krajowych. Z udzielonych 
informacji wynika, że istniejące oznakowania są prawidłowe, ponieważ oznakowane drogi  
krajowe przebiegające przez Kozienice są ciągami nie prowadzącymi do Radomia. Znak w 
kierunku na Radom jest ustawiony w miejscowości Aleksandrówka.  
Ponownie będą apelować do zarządcy dróg krajowych, aby znak w kierunku Radomia był.
Wystosowane  pismo będzie również o zamontowanie migających świateł i  ograniczenie 
prędkości  w kierunku Janikowa. 
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Radny Pan Mirosław Markiewicz zwrócił uwagę, aby zastanowić się,  czy nie wprowadzić w 
tym rejonie tj. między wyjazdem z Kozienic, przy jeziorze w kierunku Janikowa 
„Czarnego punktu” w związku z częstym wypadkami.
W tej kwestii zostanie skierowane  pismo do zarządcy drogi.
Burmistrz Gminy zobowiązał Dyrektora Wydziału Rozwoju Gospodarczego, aby 
przygotował warianty najmniej kosztowne w kwestii j.w. w najbliższym czasie 
 ( oznakowania, tabliczki podświetlane  ze wskazaniem kierunków do ważnych miejsc ).

Dot. budowy zatoki na ul. Armii Ludowej w rejonie PSP Nr 1 – realizacja wymaga 
nakładów inwestycyjnych z koniecznością opracowania stosownej dokumentacji.
Interpelacja będzie potraktowana jako wniosek do budżetu. 
 
Dot. budowy piłkochwytów przy boisku w PSP Nr 1 – kwestia ta zostanie sprawdzona 
jeszcze raz, żeby to poprawić. 

W kwestii  zmiany godziny obrad dzisiejszej sesji ustosunkował się Przewodniczący Rady 
Miejskiej Pan Mariusz Prawda –  sprawa ta wynikła z rozmów z niektórymi Radnymi.  
Proponował, aby godzina 11-ta stała się standardem obrad sesji. 

Nazwisko nowego Zastępcy Burmistrza  d/s Technicznych poznamy 1 marca br. 

Dotyczy terenów z przeznaczeniem na działalność handlowo-usługową- produkcyjną
powyżej 100m2 -  Gmina posiada nieruchomości tj.

                 1/ w miejscowości Nowiny o pow. 2ha
                2/ w miejscowości Janików o powierzchni 2,7 ha oraz 1,3ha
Skarb Państwa posiada nieruchomość w Wilczkowicach Górnych o powierzchni około 7ha,
którymi zarządza Starosta Kozienicki. 

Dot. sytuacji w Klubie MG-MZKS w Kozienicach – Klub jest odrębnym Stowarzyszeniem,
który odpowiada za długi samodzielnie. Gmina  Kozienice najdłużej pomagała Klubowi, bo 
do sierpnia 2006 roku i w największym zakresie od innych podmiotów.  Pomimo tego, że na 
początku 2006 roku nasz organ nadzorczy Regionalna Izba Obrachunkowa to 
zakwestionowała, dlatego też w maju została zmieniona uchwała, aby dalej móc finansować 
Klub. Istotne pieniądze od innych sponsorów przestały wpływać  już od początku 2006 roku.  
Nowemu Zarządowi nie udało się osiągnąć żadnego porozumienia z wierzycielami i  
piłkarzami. Komornik zablokował konto i z tego powodu Elektrownia Kozienice też nie  
mogła przekazywać zadeklarowanych kwot. W ubiegłych latach Gmina wspólnie z  
Elektrownią prawie po połowie finansowała działalność Klubu, a w 2006 roku Gmina 
nawet w całości.  Ostatnie pieniądze nie zostały rozliczone. Sprawa została skierowana do 
Sądu, Klub winien zwrócić pieniądze, ale konto ma zerowe.
    
       Burmistrz Gminy nawiązał do nieprawdziwych informacji, jakie ukazały się w  artykule 
„Echu Dnia” redaktora Łyżwy na temat sytuacji Klubu MG MZKS. 
Były przedstawione opinie różnych stron na temat Klubu m.in.  „ że Klub podlega KCKRiS,  
że to co dzieje się,  też  jest  wszystko przez KCKRiS”.  W tej sprawie redaktor nie  
konsultował się z Burmistrzem.

Po czy zwrócił uwagę, że   forma pomocy  Klubowi  się wyczerpała, dalsze finansowanie  
stało się niemożliwe, bo Gmina nie była w stanie sama finansować działalność Klubu.
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Piłkarze zaczęli rozglądać się za innym Klubami i część z nich znalazła zatrudnienie.
 Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka podkreślił, iż  należy na zdrowych zasadach,
na bazie młodych zawodników  rozpocząć  działania w celu przebudowy drużyny, która w 
przyszłości będzie  osiągała tak samo  dobre, a może jeszcze lepsze  wyniki.
Reasumując,  Burmistrz Gminy podziękował za dotychczasowe, różnorakie  wsparcie  
sponsorom, podziękował piłkarzom za grę dla naszego miasta, działaczom, którzy pomagali  
zawodnikom Klubu. 
Gmina Kozienice duże środki finansowe  inwestowała w sport młodzieżowy, jak również w 
obiekty sportowe oraz działalność licznych młodzieżowych klubów sportowych. Burmistrz  
zapewnił, że będziemy to czynić dalej.   
Poinformował, że Oświadczenie na temat sytuacji j.w.   ukaże się w Biuletynie „ NASZ 
POWIAT”, bądź w bezpłatnym dodatku do „ECHA DNIA”

Dotyczy stworzenia odpowiednich warunków sanitarnych  dla osób sprzedających w 
miejscu handlowym przy „STOKROTCE” – odpowiedź w tej sprawie Radny otrzyma na 
piśmie.  Jest to problem kompleksowy, spróbują osiągnąć porozumienie w tej sprawie, aby 
mieszkańcy byli zadowoleni. 

Dotyczy zdewastowanych łańcuchów na ulicy Nowy Świat – z informacji Dyrektora 
Wydziału Rozwoju Gospodarczego wynika, że zdewastowane łańcuchy zostaną naprawione,
Kwestia kilku dniu i warunków pogodowych.              
 
Ad. 6.

    W punkcie wolne wnioski i informacje głos zabrali :

Radny Pan Andrzej Gogacz nawiązał do wniosku zgłoszonego w m-cu  październiku 2006r.
chodzi o poprawę nawierzchni wjazdu  od ulicy Radomskiej w kierunku Radomia ( duże 
garby) – miało to być  poprawiono. Prosił o interwencję i ponowne skierowanie pisma do 
GDDKiA .
W tej sprawie będzie skierowany ponownie wniosek do GDDKiA.

Radny Pan Mirosław Markiewicz zgłosił wniosek, aby podjąć działania mające na celu 
przeprowadzenie  rozmów z Powiatem w sprawie realizacji  przejścia dla pieszych na ulicy  
Żeromskiego w kierunku do ulicy Sikorskiego,  jak również obniżenie powierzchni  
chodnika do terenu przyległego.

Radny Pan Edward Pułkowski nawiązał do reportażu  jednej z gazet jak również obecności  
swojej na targach, gdzie tematem była likwidacja  azbestu, jak również w jaki sposób Gminy 
współfinansują  razem ze środkami unijnymi oraz Funduszem Ochrony Środowiska, mając 
na uwadze  pomoc właścicielom budynku  w usuwaniu azbestu. 
  Prosił Burmistrza, aby przygotować taką informację na następną Komisję .

Burmistrz  poinformował,  iż w temacie j.w. będzie w tym roku  opracowany program, z  
którego będą wynikać koszty.

Radny Pan Edward Pułkowski zaproponował, aby zrobić przejście dla pieszych przy ulicy  
Świerkowej na wysokości Polesia, proponował również  nawieść  2 wywrotki tłucznia na 
przystanek autobusowy przy ulicy Warszawskiej, mając na uwadze bezpieczeństwo osób 
oczekujących na autobus.
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Radna Pani Ziółek Grażyna zwróciła uwagę na brak pasów na ulicy Kołłątaja,  równoległej  
do ulicy Konarskiego.   

 W odpowiedzi na powyższe Dyrektor Wydziału Rozwoju Gospodarczego Pan Igor  
Czerwiński poinformował, iż wystąpi z wnioskiem do zarządcy drogi z prośbą, aby część  
tych wniosków zrealizować.

    Następnie    Przewodniczący Rady Miejskiej przypomniał Radnym o obowiązku 
składania oświadczeń majątkowych za rok 2006.
Radni przed Sesją otrzymali dyskietkę z wzorem formularzu oświadczenia majątkowego do 
wypełnienia.   

 W dalszej części obrad  Burmistrz Gminy nawiązał do tematu w kwestii realizacji  
przedsięwzięcia polegającego na rozbudowie drogi krajowej  nr 79 na odcinku Ryczywół – 
Kozienice.
Poinformował m.in., iż na bieżąco informował co się z tym tematem dzieje, jak się 
procedury wydłużały – tłumaczył dlaczego.
Podpisał umowę na realizację przedsięwzięcia drogi nr 79 w ramach konstrukcji  
nawierzchni. Ta decyzja dojrzewała długo.
Realizacja tego przedsięwzięcia polegać będzie m.in. na:

- rekonstrukcji i wzmocnieniu nawierzchni jezdni istniejącej,
- poszerzeniu istniejącej nawierzchni o konstrukcji takiej samej jak na pasach ruchu,
- przebudowie zatok autobusowych,
- poprawie geometrii skrzyżowań,
- remoncie lub przebudowie mostów,
- wykonaniu kanalizacji deszczowych    

Burmistrz dodał, iż kolejną decyzją  jest decyzja lokalizacyjna wydana przez Wojewodę, w 
związku z tym należy zabiegać o środki.
Decyzja stała się faktem. 

Ad. 7.

W dalszej części  rozpatrzono skargę na bezczynność Burmistrza Gminy Kozienice
 w sprawie usunięcia drzew rosnących na nieruchomości gminnej, wzdłuż posesji Pani  
Izabelli Węgrzyckiej.

 Po zapoznaniu się z materiałami i przeprowadzonej dyskusji stwierdzono:

1. W przedmiotowej sprawie w korespondencji pomiędzy stronami nie wystąpiły  
przekroczenia terminu, gdyż, 
-na pismo Pani Izabelli Węgrzyckiej z dnia 11.08.2006r.  Burmistrz po  
skompletowaniu odpowiedniej dokumentacji mapy poglądowej, wyrysy z mapy 
zasadniczej, mapa i inwentaryzacja drzewostanu w dniu 18.08.2006r. wystąpił do 
Starostwa Powiatowego w Kozienicach celem uzyskania decyzji na wycinkę 17 
drzew rosnących na nieruchomości o numerze ewidencyjnym 5268 – przeznaczenie  
terenu – droga gminna.
Pani Izabella Węgrzycka była poinformowana o toczącym się postępowaniu.
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2. Starosta Kozienicki decyzją Nr RLOŚ 6131/I/33/2006 z dnia 02.10.2006r. oraz  
Postanowieniem z dnia 7.11.2006r. zezwolił   na wycinkę rzeczonych drzew  bez 
ustanowienia granicznego terenu wykonania decyzji.

3. Decyzja uprawomocniła się 21.11.2006r. 

4. Pismem z dnia 22.11.2006r. , które zainteresowana otrzymała 29.11.2006r.  
poinformowano, że Urząd wywiesił informację o możliwości wycinki drzew przez  
mieszkańców Osiedla Głowaczowska I do 20.12.2006r. 

5. Na powyższą informację mieszkańcy sąsiednich nieruchomości złożyli w dniu 
30.11.2006r.  protest wnosząc o ponowne i wnikliwe rozpatrzenie sprawy.

6. Pismem z dnia 12.12.2006r.  wnoszący protest i Pani Izabella Węgrzycka zostali  
poinformowani, że ponieważ nasadzeń nie dokonywał Urząd, dlatego też nie będzie 
zlecał wycinki.
W żadnym stadium postępowania administracyjnego Burmistrz nie naruszył  
terminów zawiłych w Kodeksie Postępowania Administracyjnego, dlatego też  
orzeczono jak w uchwale.

Mając na uwadze powyższe  Uchwałą Nr V/54/2007 z dnia 22.02.2007r.  Rada uznała 
skargę jako bezzasadną .
Za przyjęciem  uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych głosowało 
15 Radnych,
Głosów przeciwnych – 0 ,
Głosów wstrzymujących się 3.
 Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda prześle stanowisko Rady j.w wraz z  
odpisem uchwały Nr V/54/07 zainteresowanej oraz do wiadomości Mazowieckiemu 
Urzędowi  Wojewódzkiemu  w Warszawie, Wydział Kontroli i Audytu, Plac Bankowy 3/5,  
00-950 Warszawa w odpowiedzi na pismo Nr WKA. III.0550/9/07 z dnia 09.01.2007r. 
 

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda 
dokonał zamknięcia o godz. 15.45  V  SE S J Ę RADY MIEJSKIEJ w KOZIENICACH.

Na tym protokoł zakończono                                   PRZEWODNICZĄCY 
     Protokołowała                                                       RADY MIEJSKIEJ
Elżbieta Kołodziejczyk
        inspektor                                                          MARIUSZ PRAWDA
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